
  
  

 
 

 
Circle NB 2000 km Challenge  

RunNB is pleased to announce its 2026 Circle NB 2000 km Challenge! It is the same 
journey as last year but with a few additions.  

Whether you're a competitive athlete or simply enjoy recreational running or walking, 
this challenge is designed for you. 

Starting in January, participants will take on a 12-month journey to virtually run or walk 
around New Brunswick, aiming to cover 5-7 km per day. It’s a great way to push your 
limits and stay active and healthy. 

The Rewards: 

Your achievements will be rewarded as follows: 

• 1000 km - bronze medal. 
• 1500 km - silver medal 
• 2000 km+ - gold medal. 
• Top 3 winners, male and female, with the most km completed, will be 

rewarded at the Annual RunNB Awards 

But that’s not all!  We are considering offering draw prizes to keep everyone motivated 
along the way. 

 

The Journey: 

Your virtual tour of New Brunswick begins in Clair, heads east to Campbellton, Bathurst, 
goes south to Miramichi, Moncton, Saint John, St Stephen and continues north to 
Fredericton, Woodstock and ending in Grand Falls. Every kilometer brings you closer to 
achieving your goal! 



 
How It Works: 

Register online and track your progress on a personalized dashboard. No special 
equipment is required—just your determination and your own two feet. Honesty is key 
as you record your distances, and while a Strava account isn’t mandatory, we may 
request data verification if someone is racing far ahead of the pack. 

This is your chance to join a community of passionate runners and walkers, push your 
boundaries, and proudly display the hard-earned medal that signifies your incredible 
accomplishment. Ready to accept the challenge? Let’s make 2026 your year of 
achievement! 

Registration fee is set at $40.   

Be part of this challenge and register soon! 

 

Défi 2000 km Boucle du N.-B.  

 

CourseNB est heureux d’annoncer le lancement de son Défi 2000 km Boucle du N.-B. 
2026 ! Le parcours est le même que l’an passé mais avec quelques nouvelles 
attractions.  

Que vous soyez un athlète compétitif ou que vous aimiez simplement courir ou marcher 
pour le plaisir, ce défi est conçu pour vous. 



Débutant en janvier, les participants auront 12 mois pour courir ou marcher 
virtuellement autour du Nouveau-Brunswick, visant à couvrir 5-7 km par jour. Quelle 
belle façon de pousser vos limites et demeurer actif et en santé.  

Les récompenses: 

Vos réalisations seront récompensées comme suit : 

• 1000 km – médaille de bronze  
• 1500 km – médaille d’argent 
• 2000 km+ - médaille d’or 
• Top 3, hommes et femmes avec le plus de km complétés seront célébrés 

lors de la remise des prix annuels de CourseNB. 

Mais ce n’est pas tout !  Nous pensons pouvoir offrir des prix tirés au hasard afin de 
motiver les participants à poursuivre le défi. 

 

 

Le parcours : 

Votre tour virtuel du Nouveau-Brunswick commence à Clair, se dirige vers l’est jusqu’à 
Campbellton, Bathurst, descend au sud vers Miramichi, Moncton, Saint John, St. 
Stephen, et continue au nord vers Fredericton, Woodstock, pour se terminer à Grand-
Sault. Chaque kilomètre vous rapproche de votre objectif! 

 
Comment ça fonctionne : 



Inscrivez-vous en ligne et suivez votre progrès sur un tableau de bord personnalisé. 
Aucun équipement spécial n’est nécessaire—juste votre détermination et vos propres 
pieds. L’honnêteté est essentielle pour enregistrer vos distances, et bien qu’un compte 
Strava ne soit pas obligatoire, nous pourrions demander une vérification des données si 
quelqu’un semble dépasser largement les autres participants. 

C’est l’occasion de rejoindre une communauté de coureurs et de marcheurs 
passionnés, de pousser vos limites et d’arborer fièrement votre médaille durement 
gagnée qui symbolise votre incroyable accomplissement. Prêt à relever le défi ? Faites 
de 2026 votre année de réussite ! 

Contacts: 

Donald Wade 
RunNB Chairman / Président de CourseNB 
Dwade194876@gmail.com 
506-395-2890 
 

Gilles Gautreau 
RunNB Executive Director / Directeur Exécutif de 
CourseNB 
gilles59@rogers.com 
(506)-886-2003 
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